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Det er vel i virkeligheden et spørgsmål om demokrati og vores såkaldte åbne model virker? 
 
Det at være Folketingspolitiker er dels noget du selv har valgt men også borgerne har være med til at vælge 
dig til. Det er blev udnævnt til minister er noget statsministeren og dengang Dronningen foretog. 
 
Der er et grundlæggende princip om at man svarer på borgerhenvendelser og derfor syntes jeg ærlig talt 
det at bliver overset – eller ikke vide om du som folkevalgt overhovedet interesserer dig for at vide noget – 
få informationer – kritik eller andre oplysninger fra en borger betyder noget for dig og dit arbejde. 
 
Det er som at tale (skrive) til en mur! 
 
Jeg syntes ikke det er fair at I som udvalg og at du som minister sidder på så stort og vigtigt et område som 
transportsektoren er og hvor den kollektive transport fylder så meget og er vigtig for mange ting, klima, folk 
mobilitet, samfundets infrastruktur på alle mulige måder og det IKKE at få svar virker som ligegyldighed for 
mig. 
 
Jeg kender de fleste AUTOSVAR fra politikere hvor man skriver: ”Tak for mails – jeg modtager rigtig mange 
mails og jeg læser hver og en” – Det tror jeg simpelt hen ikke på længere. 
 
Er du bare i Folketinget for at hæve din løn eller er du reelt med til at gøre en forskel og repræsentere 
borgerne og folket? 
 
Når man gør sig umage med at gøre opmærksom på et problem som er under dit politiske virkeområde – er 
det godt stil at svare den anden vej. 
 
TAK. 
 
H.B. 
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